
Leden van de Raad, wethouder. 

Vanuit het bondsbureau van de Stichting Nederlandse Draf- en Rensport (SNDR) maken wij ons 

zorgen over het voortbestaan van de draflocatie in het Stadspark. 

De voorzitter van mijn Raad van Bestuur heeft hierover  reeds brieven aan uw College en Raad doen 

toekomen. 

Hopelijk heeft u die brieven met onze argumentatie gelezen. Met name werkgelegenheid en het 

behoud van de ‘Sport’ kwamen hierin tot uitdrukking en zijn met argumenten onderbouwd. Samen 

met de door u gewenste grootschalige evenementen zien wij nog toekomst voor een jaarlijks 

drafprogramma in het Stadspark. Onze medewerking is daarbij opportuun. Aanpassingen op het 

terrein zijn bespreekbaar. 

Niet voor niets bestaan wij hier in Groningen al 100 jaar en hangt er ook het predicaat ‘Koninklijk’ 

aan de vereniging, de lokale exploitant. 

De twee minuten zijn tekort om mijn betoog verder uit te bouwen. 

Derhalve verwijs ik u nogmaals naar onze brieven met de uitgebreide onderbouwing, waarop het 

College tot op heden (nog) geen antwoord heeft gegeven. 

Jammer dat betrokkenheid met de materie voor u zo’n lage prioriteit heeft. 

Ik wens u veel wijsheid met uw besluitvorming. 


